
Fællesbestyrelsesmøde 8. december 2020 kl. 17.00-19.30     
 

 
 
Mødeleder: Marianne 
Fravær: Jeanette 
Referent: Signe 
 
Referat: 
 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden Godkendt 

2. Elevråd Velkommen til Frode fra elevrådet, nyvalgt formand. 
Pkt. fra sidste elevrådsmøde til orientering: 
Ny affaldssortering starter 1. marts.Elevrådet er inddraget. 
Frode og Henrik orienterede om den nye ordning.  
Elevrådet har gode ideer, og har styr på hvad der skal til for 
at sortere. Dukse får en central rolle i ordningen. 
Frode deltager fremadrettet på vores møder i bestyrelsen. 

3. Værdier og principper 
- Antimobbestrategi revideret 

(udsendes inden møde) 
- Kostpolitik (bilag) 

Revideret antimobbestrategi godkendt med enkelte 
justeringer, som Marianne og Henrik retter til. 
 
Der ønskes en kostpolitik, der er gældende for hele 
børneuniverset. Deles op i kost og motion/bevægelse. Vi 
ønsker et så sukkerfrit børneunivers som muligt. Bl.a. finde 
sunde alternativer til uddeling ved fødselsdage. 
 
Arbejdsgruppe til ny kostpolitik: 
Rune, Carol, Lise og Eva 
 
Heidi, Anja og Helle tager udkast med på p-møder. 

4. Et synligt børneunivers 
- kommunikation 

Henrik vis eteksempler på værdigrundlag fra andre skoler.  
Henrik annoncerede værdigrundlagsaften for bestyrelsen 
som medarbejderne har været igennem. 
Cityinfo en mulighed for samarbejde omkring 
kommunikation. Det er en enkel og billig måde skolerne i 
Middelfart kan kommunikere på.  
Vi har fortsat vores facebook for børneuniverset, der er 
stigende aktivitet og likes.  
Vores hjemmeside er Aula og vores kommunikations- 
platform er Aula.  
Vi kan også bruge Båring Nyt. 
Bedre intern kommunikation i børnehuset ønskes fortsat af 
bestyrelsen.  

5. Den Styrkede Pædagogiske Læreplan 
- input 

Læreplanen er et internt arbejdsredskab for medarbejderne, 
input fra bst modtages gerne på kommende bst. møder. 
Læreplanen er omfattende, men der arbejdes på at lave en 
læsevenlig version. 

6. Økonomi 
- Budget 2021 

Budget 2021 for skolen er godkendt. 
Signe udsender budget for børnehuset til godkendelse. 



 

 
 

7. Pædagogisk læringsfortælling Børnehuset 
- Udeliv 

Heidi fremlagde fortælling. 

8. Kvalitetsrapport 
- Trivselsmålinger 

Trivselsmålinger i børnehus, sfo og skole viser, at trivslen er 
i top. 
Øvrige fokuspunkter i kvalitetsrapporten tages op på næste 
bestyrelsesmøde. 

9. Nyt Elevråd: 
Gennemgået under punkt 2. 
 
Formanden: 
Orientering fra afholdte dialogmøder for henholdsvis 
dagtilbud og skole. 
Marianne og Stine udarbejder modeller af de ting, vi har 
ønsket i forbindelse med Nordeafondens tildeling. Skal 
bruges af arbejdsgruppe på skolen til byggeansøgning. 
 
MED-udvalg: 
Lokallønpolitik opdateres. Kommunens vision kan bl.a. ligge 
til grund for tildeling. 
Videre orientering om trivselsmåling,  
 
Børnehuset: 
Corona opmærksomhed, udeliv, Hjernen og hjertet, nyt 
registreringssystem omkring børnenes trivsel, aula- 
implementering. 
 
SFO: 
Med på Aula måske forår 2020. 
Vi julehygger og har gaveværksteder. 
 
Skole: 
Corona opmærksomhed, skolekoncert for mellemtrin, lucia 
optog uden forældre. Vi forsøger at livestreame. 
Juleafslutning i multisalen med lokal præst.  Forslag om 
udegudstjeneste 
Vi er blevet UNESCO skole.  
Vi har chromebooks til alle elever (pkt. på næste bst. møde)  

10. Eventuelt  Intet 

11. Punkter til næste møde Kvalitetsrapport 
Chromebooks 


